
P R O T O K Ó Ł Nr XXXI/2018 

z obrad XXXI sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

Obrady odbyły się w dniu 8 marca 2018 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w 

Wisznicach. Rozpoczęcie obrad godz. 1400, zakończenie obrad godz. 1545. Obecnych 12 

radnych.  
 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Daniłoś Helena, 

2. Kiryczuk Janusz,  

3. Jakubiuk Mariusz, 

4. Korszeń Teresa, 

5. Nuszczyk Ewa, 

6. Nuszczyk Zofia, 

7. Raczkowski Leszek, 

8. Semeniuk Andrzej, 

9. Szołucha Elżbieta, 

10. Przybysz Henryk, 

11. Waniewska Karolina, 

12. Wiczuk Krystyna. 

 

Radni nieobecni usprawiedliwieni:  

 

1. Biełuszka Krzysztof, 

2. Chustecki Grzegorz, 

3. Izdebski Krystian. 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawy organizacyjne: 

- stwierdzenie quorum, 

- przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Gminy. 

3. Interpelacje. 

4. Informacja Wójta Gminy o realizacji bieżących zadań, 

- odpowiedzi na interpelacje. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 podziału Gminy Wisznice na stałe obwody głosowania, 

 podziału Gminy Wisznice na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerów, 

 wyrażenia zgody na wszczęcie procedury ustanowienia sztandaru Gminy Wisznice,  

 przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony 

ofiar przemocy w rodzinie w Gminie Wisznice,  

 przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Wisznice 

na lata 2018-2020, 

 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 



  unieważnienia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Wisznice – etap II, w części obejmującej § 5 ust. 1 pkt 6, § 17 ust. 2 i § 20 ust. 1 

części tekstowej uchwały oraz teren oznaczony symbolem 1R na rysunku Nr 1 i teren 

oznaczony symbolem 1ZL na rysunku Nr 4 załącznika Nr 1 do uchwały oraz zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - etap I, w części obejmującej 

§ 17 części tekstowej uchwały oraz teren oznaczony 1ZL na rysunku Nr 1 załącznika 

Nr 1 do uchwały, 

 ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania, 

 zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  

 zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Gminy Wisznice. 

 

 

 Punkt 1  

 

XXXI sesję Rady Gminy Wisznice otworzyła i obradom Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk. Powitała przybyłych na dzisiejsze obrady, 

Wójta Gminy Wisznice Piotra Dragana, pracowników Urzędu Gminy oraz radnych. 

 

Punkt 2 

 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Nuszczyk 

stwierdziła, iż w obradach uczestniczy 12 radnych, co stanowi ustawowe quorom do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Protokół z obrad XXX sesji Rady Gminy przyjęto 

jednogłośnie.  

Wójt Gminy Wisznice Piotr Dragan zwrócił się do wysokiej rady o wprowadzenie 

zmian w kolejności podejmowanych uchwał zaplanowanej w porządku obrad. Uchwała w 

sprawie podziału Gminy Wisznice na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic i numerów 

została przeniesiona w porządku jako pierwsza, natomiast uchwałę w sprawie podziału 

Gminy Wisznice na stałe obwody głosowania Pan Wójt zaproponował jako drugą. Porządek 

po zmianach został przyjęty jednogłośnie.  
 

          Punkt 3 

 

Radna Helena Daniłoś wnosi o wyjaśnienie na jakim etapie znajdują się prace 

odnośnie pozyskanych środków na prowadzenie dodatkowych zajęć w szkołach oraz 

doposażenie tych szkół. Radna zawnioskowała także o dodatkowe fundusze na dokończenie 

prac remontowych w pomieszczeniu przeznaczonym dla Koła Gospodyń Wiejskich w 

Świetlicy Wiejskiej w Polubiczach. Pani Helena wniosła również o uczestnictwo w 

zbliżających się zebraniach wiejskich Pana Leszka Dragana – Prezesa GZK w Wiszniach oraz 

Pani Sylwii Kasprzuk – inspektora ds. gospodarki komunalnej. Wniosek swój poparła 

tłumaczeniem, iż wśród mieszkańców nadal jest wiele pytań w temacie nowej segregacji 

odpadów komunalnych.  



Radny Henryk Przybysz wnioskuje o remont nawierzchni drogi w Kolonii Wisznice 

oraz wsparcie i pomoc finansową w przeprowadzeniu linii elektrycznej by móc przenieść 

lampę uliczną w dalszy nie oświetlony kilometr ulicy Kolonii Wisznice.  

Radna Krystyna Wiczuk wnioskuje o pomoc w pozyskaniu środków na remont szkoły 

w Rowinach i dodaje, iż do wymiany w budynku jest dach, brakuje także toalet. Radna 

ponadto wnioskuje o przeniesienie lokatora z budynku skansenu do mieszkania socjalnego, 

które zostało przyznane jego bratu. Pani Krystyna po raz kolejny wnosi także o wypełnienie 

nierówności powstałych w drodze prowadzącej do Rowin, dodaje, iż nawierzchnia jest w 

fatalnym stanie. Na koniec interpelacji Radna wnosi pytanie o przydomowe oczyszczalnie 

ścieków dla mieszkańców gminy. Czy będzie jeszcze szansa na przyłączenie gospodarstw 

przy pomocy środków z Unii Europejskie? – dodaje Pani Krystyna.  

Radna Karolina Waniewska wnioskuje o remont rowu w Łyniewie, do którego 

wpływają oczyszczone ścieki z oczyszczalni. Dodaje, iż w rowie zadomowiły się bobry, które 

skutecznie tamują przepływ wody. Radna wnosi także o zobligowanie łowczych do 

skutecznego odstrzału bobrów. Na koniec interpelacji Pani Karolina wnosi pytanie o 

kolektory słoneczne lub piece dla mieszkańców gminy. Czy będzie jeszcze szansa 

zainstalowanie w/w sprzętów w gospodarstwach mieszkańców przy pomocy środków z Unii 

Europejskie? – dodaje Pani Karolina. 

 

          Punkt 4 

 

 Wójt krótko przedstawił sytuacje wszystkich wykonywanych w tej chwili inwestycji. 

Pokrótce odpowiedział na interpelacje radnych. Poinformował wysoką radę, iż są trudności w 

znalezieniu koordynatora do projektu szkolnego. Do ogłoszonego konkursu na koordynatora 

nikt nie przystąpił – dodaje Wójt. Ponowiliśmy nabór na stanowisko i zgłosiła się jedna 

osoba, jutro planujemy test sprawdzający wiedzę. Jeśli ta osoba okaże się być kompetentną od 

razu ruszamy z realizacją projektu i skontaktujemy się ze szkołami – zapewnił.   

 O zaplanowanym remoncie pomieszczeń dla Koła Gospodyń Wiejskich pamiętamy – 

wyjaśnia Pan Wójt. Dodał, iż opracowano i złożono projekt o dofinansowanie do BLGD, 

który zakłada pozyskanie funduszy na cel remontu.  

 Pan Wójt zapewnił, iż na zbliżających się zebraniach wiejskich będą obecni zarówno 

Pan Leszek Dragan jak i Pani Sylwia Kasprzuk i odpowiedzą na wszystkie pytania 

mieszkańców w zakresie gospodarki komunalnej.  

 Szczeliny, wyrwy i ubytki w drogach gminnych to ogromny problem – dodaje Pan 

Wójt. Pamiętamy o tym, ale niestety już kolejny rok mamy problem ze znalezieniem 

wykonawcy, który te ubytki nam naprawi i wypełni.  

 Przeniesienie lamp na Kolonii Wisznice może okazać się zbyt dużym 

przedsięwzięciem dla naszego budżetu, oczywiście zorientujemy się w temacie oraz 

oszacujemy wstępny koszt inwestycji – zapewnia Pan Wójt.  

 Ponadto Pan Wójt zapewnia, iż skrupulatnie śledzone są wszystkie nabory wniosków 

o dofinansowanie, niestety nie we wszystkich naborach mamy szansę. Szkoła oraz skansen w 

Rowinach są cały czas na liście inwestycji, na które urząd chce pozyskać środki z Unii 

Europejskiej, jednak przy tego typu wnioskach zwykle jest bardzo dużo chętnych, a pula 

pieniędzy jest mała.  

Z lokatorem zamieszkującym skansen w Rowinach jest problem i my o tym bardzo 

dobrze wiemy – zapewnia Pan Wójt. Jest to człowiek niereformowalny, nie ma z nim żadnych 

negocjacji. Pan Żurawski od wielu lat pozostaje w dużym konflikcie ze swoim bratem, 

niestety nie możemy przenieść go do mieszkania socjalnego w którym jego brat zamieszkuje 

miedzy innymi właśnie ze względu na zaistniały konflikt. Wówczas Pan Żurawski był by 

zagrożeniem dla jeszcze większej liczby osób – wyjaśnia Wójt.  



Pan Wójt informuje, iż remont nawierzchni drogi w Rowinach został zaplanowany na 

ten rok. Liczymy, że znajdzie się wykonawca, który zechce podjąć się uzupełnienia ubytków i 

dodaje, że na tę chwilę nie ma szans na uzyskanie dofinansowania w zakresie kolektorów 

słonecznych, pieców oraz przydomowych oczyszczalni.  

Pan Wójt informuje także, iż rów w Łyniewie jest własnością także mieszkańców. 

GZK w obowiązku ma dbanie i czyszczenie rowu, ale w odległości 150 metrów od 

oczyszczalni. Reszta rowu powinna być systematycznie remontowana przez właścicieli pól 

graniczących z rowem lub wszystkich mieszkańców Łyniewa. Zapewnił także, że w tym roku 

GZK Wisznice ma w zamiarze czyszczenie swojej części rowu.  

Na koniec swojego przemówienia Wójt przypomniał o zbliżających się zebraniach 

sołeckich oraz o wyjeździe do francuskiej gminy partnerskiej Airvault. Pokrótce przedstawił 

również harmonogram zaplanowanych działań w zakresie uczczenia 100 rocznicy odzyskania 

przez Polskę niepodległości. Radnym rozdano również plan pracy Rady Gminy Wisznice na 

rok 2018.  

 

 Punkt 5 

 

Uchwała Nr XXXI/206/2018 w sprawie podziału Gminy Wisznice na okręgi wyborcze 

oraz ustalenia ich granic i numerów. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXI/207/2018 w sprawie z podziału Gminy Wisznice na stałe obwody 

głosowania. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXI/208/2018  w sprawie wyrażenia zgody na wszczęcie procedury 

ustanowienia sztandaru Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXI/209/2018 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Gminie 

Wisznice. Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawiła  Pani Monika Zając – Kierownik GOPS 

Wisznice. Dodała, iż program ten jest kompleksowym zestawieniem działań, którymi zajmuje 

się GOPS. Taki program w naszej gminie działa bez zarzutów już od 3 lat. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXI/210/2018  w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny dla Gminy Wisznice na lata 2018-2020. Uchwałę oraz uzasadnienie 

przedstawiła  Pani Monika Zając – Kierownik GOPS Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXI/211/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 

uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr XXXI/212/2018 w sprawie unieważnienia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Wisznice – etap II, w części obejmującej § 5 ust. 1 

pkt 6, § 17 ust. 2 i § 20 ust. 1 części tekstowej uchwały oraz teren oznaczony symbolem 1R 

na rysunku Nr 1 i teren oznaczony symbolem 1ZL na rysunku Nr 4 załącznika Nr 1 do 

uchwały oraz zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - etap I, w części 

obejmującej § 17 części tekstowej uchwały oraz teren oznaczony 1ZL na rysunku Nr 1 

załącznika Nr 1 do uchwały. Uchwałę przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice, natomiast 

uzasadnienie odczytał i wyjaśnił Pan Jacek Niczyporuk – kierownik ref. Inwestycji, 

budownictwa i mienia gminnego. Dodał, iż problemem była zmiana przeznaczenia dwóch 



terenów 74/2 (zmiana wg wniosku na usługi) oraz 374 (zmniejszenie o 3 klasy). Wojewoda 

stwierdził, że przez to pojawiły się rozbieżności w studium i w planie, a tak być nie może. 

Informacje w studium oraz informacje zawarte w planie muszą być spójne, dlatego też 

zaskarżył uchwałę. Uchwała Nr XXXI/212/2018 została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXI/213/2018 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  

Pan Wójt Gminy Wisznice, wyjaśnił, że taka uchwała funkcjonuje u nas od lat, jednakże 

zmieniła się podstawa prawna i należało ją podjąć na nowo. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXI/214/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu.  

Uchwała Nr XXXI/215/2018 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

Uchwałę oraz uzasadnienie przedstawił  Pan Wójt Gminy Wisznice. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu 

 

 Punkt 6 

  

Brak. 

 

  Punkt 7 

 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 1545  Przewodnicząca Rady 

Gminy Ewa Nuszczyk zamknęła XXXI sesję Rady Gminy Wisznice.  

 

Prot. Ewa Jarosławska - Popielewicz 


